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Hospodaření obce Záryby v období 1.- 3. 2017     

Příjmy:                                                        rozpočet       čerpání 

Daň - ze záv.činnosti 1 750 000,00 603 083,80 

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 50 000,00 15 517,18 

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 220 000,00 52 973,99 

       - z příjmů práv. osob 1 950 000,00 513 313,95 

       - DPH 4 424 000,00 1 222 662,16 

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 540 000,00 444 301,00 

Poplatek ze psů 15 000,00 10 975,00 

Odvod z loterií a podobných her  50 000,00 14 614,06 

Daň z hazardních her 20 000,00 0,00 

Správní poplatky 10 000,00 2 250,00 

Daň z nemovitosti 700 000,00 4 948,87 

Dotace krajského úřadu 175 800,00 43 950,00 

Ost. př. transfery ze státního rozpočtu 7 410 000,00 0,00 

Investiční př. transfery od krajů 2 500 000,00 0,00 

Nájemné z nemovitostí 160 000,00 39 000,00 

Nájemné z pozemků 25 000,00 500,00 

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 140 000,00 33 299,50 

Příjmy z prodeje zboží a poskytovaných služeb 5 000,00 0,00 

Úroky z běžných účtů 3 000,00 105,52 

Převody vlastním fondům  270 000,00 270 000,00 

celkem 20 417 800,00 3 271 495,03 

Výdaje: rozpočet čerpání 

Silnice 260 000,00 154 798,00 

Cyklostezka, oprava chodníků 300 000,00 24 805,00 

Vodovod 10 000,00 0,00 

Kanalizace 14 323 000,00 42 912,00 

Drobné toky 50 000,00 0,00 

Vodní díla 10 000,00 0,00 

Mateřská škola - neinv. náklady 510 000,00 369 275,00 

Základní škola 790 000,00 500 000,00 

Školní jídelna 250 000,00 80 788,00 

Knihovna  46 000,00 9 052,00 

Ostatní záležitosti kultury 15 000,00 2 400,00 

Místní památky 12 000,00 0,00 

Rozhlas 35 000,00 0,00 

SPOZ 25 000,00 190,00 

Sportovní zařízení  10 000,00 0,00 

Ostatní zájmová činnost 110 000,00 0,00 

Tělovýchova 90 000,00 0,00 

Zdravotnictví 35 000,00 10 779,20 

Veřejné osvětlení 310 000,00 93 290,93 

Územní plán 765 000,00 0,00 

Komunální služby 650 000,00 153 980,00 

Svoz nebezpečných odpadů 90 000,00 29 531,26 

Svoz komunálních odpadů 820 000,00 195 608,00 

Svoz tříděných odpadů 250 000,00 58 888,00 

Asanace starých skládek 120 000,00 96 558,00 

Veřejná zeleň 1 100 000,00 224 026,34 

Podpora krizového řízení a nouz.plánování  1 000,00 0,00 

Hasiči 200 000,00 34 013,00 

Obecní zastupitelstvo 820 000,00 210 656,00 

Činnost místní správy 2 300 000,00 992 131,50 

Bankovní služby 85 000,00 28 589,18 

Převody vlastním fondům  270 000,00 270 000,00 

Pojištění 60 000,00 57 804,00 

Finanční vypořádání minulých let  2 800,00 2 800,00 

Ost. fin. operace 503 000,00 0,00 

Celkem 25 227 800,00 3 642 875,41 

 

ing. Jiří Kutílek 
 

 

správce rozpočtu 
  

 



 

Zprávy z obecního úřadu 
 
Vážení spoluobčané, 

vzhledem ke skutečnosti, že při namátkových kontrolách údržby našich tlakových čerpacích stanic kanalizace u vašich 

nemovitostí byly zjištěny závažné nedostatky v jejich údržbě, vás žádám, abyste tomuto problému věnovali větší pozornost! 

Špatnou údržbou se výrazně zkracuje životnost čerpadel, čímž se zvyšují náklady na opravy celého systému a tím se samozřejmě 

bude muset navyšovat výše stočného. Dodržujte prosím alespoň interval pravidelného oplachování vnitřního vybavení čerpací 

stanice, viz. návod k obsluze : „Doporučujeme zařízení uvnitř čerpací šachty při úrovni minimální hladiny (čerpadlo vypnuto) 

omýt proudem vody jedenkrát za 3 měsíce, v případě nutnosti i častěji.“ 

Rovněž je velice důležité nevylévat olej z kuchyně do odpadu, ale slévat ho do plastové lahve či kanystru a následně přinést při 

odběru nebezpečného odpadu v obci. Mnohokrát děkuji. 

         Petr Mašek - starosta obce  

-------------------------------------------------------------- 

ČEZ  bezplatná linka hlášení poruch elektřiny 800850860 

--------------------------------------------------------------- 

 Obecní úřad žádá občany, kteří ještě nezaplatili na základě Obecně závazné vyhlášky Záryby č. 1/2016 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu 

poplatek za I. pololetí roku 2017, aby tak v nejbližší době učinili.  Dle vyhlášky musí být první polovina poplatku  

zaplacena nejpozději do 28.2. a druhá potom do 30.9. příslušného kalendářního roku. Sazba poplatku za komunální odpad 

činí pro tento rok 650,-Kč. Dále připomínáme, že poplatník je povinen ohlásit správci poplatku do 15ti dnů jakékoliv 

změny v ohlášených skutečnostech. 

                                                                                                                                 Ing. Jiří Kutílek – účetní obce 

                                                                                                                

 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Obec baráčníků pořádá ve středu 17. května 2017 od 15.00 do 18.00 hod. v místní sokolovně 

HUMANITÁRNÍ   SBÍRKU 

pro diakonii Broumov 
Seznam věcí ke sběru ošacení 

 
Letní a zimní oblečení (dámské, pánské, dětské):  

 Použitelné i poškozené  

trika, mikiny, tepláky, šaty, kalhoty, rifle, košile, svetry, noční košile, tílka, pyžama, šátky 

 pouze nepoškozené (funkční zip, neroztržené) 

zimní bundy, kabáty, spodní prádlo, ponožky, halenky, čepice, rukavice, šály, plavky, opasky, kabelky    
 

Domácí textil: 

 použitelný i poškozený  

lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, látky, ubrusy, látky (minimálně 1m2, ne odřezky) 

 pouze nepoškozený 

záclony, závěsy  

                                     

Drobné elektrické spotřebiče:  

 použitelné i poškozené  
rádia, žehličky, mixery, toustovače, fény, … 

 

Peří, péřové a vatované přikrývky, polštáře a deky:  

 použitelné i poškozené → kromě spacáků, ty pouze s funkčním zipem a čisté 

 

Obuv: 

 pouze nepoškozená → páry svázané nebo zabalené a zavázané v igelitových taškách, aby se neztratily od sebe při manipulaci 

 

Hračky – plastové, plyšové:  

 pouze nepoškozené a čisté, pokud má hračka více částí (stavebnice, lego, …), tak je potřeba dobře zabalit 

Knihy: 

 

Věci, které vzít nemůžeme 
 

 ledničky, televize, počítače, matrace, koberce, stany – z ekologických důvodů 

 nábytek, jízdní kola a dětské kočárky - ty se transportem znehodnotí 

 silně znečištěný, plesnivý a vlhký textil - znehodnotí se tím ostatní textilní materiál 

 nádobí bílé i černé, skleničky, porcelán 

 lyže a lyžáky                                                          

                              



 

Rozhovor se starostou 

  Co bude se školou v Zárybech, kdy se postaví nové komunitní centrum a jaká je vize dalšího rozvoje obce? Starosta obce 

 Petr Mašek mluví o tom nejdůležitějším, co se v obci právě teď děje. 

 

Co zrovna řeší zárybský starosta? 

  Momentálně se dost intenzivně zabývám základní školou. Z prvního stupně, který v Zárybech máme, bude letos odcházet osm 

žáků.  Tito žáci mají problém dostat se na druhý stupeň. Školy v Brandýse nad Labem jsou plné a naše děti přijímat nechtějí. Já 

jako starosta obce musím zajistit plnění povinné školní docházky pro děti místních občanů. Dosud jsme spoléhali na spádové 

školy - z prvního stupně se odcházelo většinou do brandýské školy Na Výsluní, případně do ZŠ Palachova u pošty. Jenže ty už 

mají naplněnou kapacitu a sotva pojmou děti z Brandýsa. Podle nového školského zákona by obec Záryby měla uzavřít smlouvu o 

takzvaném společném školském obvodu s nějakou velkou školou, která by měla povinnost přijímat naše děti. My takovou 

smlouvu zatím nemáme a ani ji teď s námi nikdo nechce uzavřít z kapacitních důvodů.  

Jak z toho ven? 

Bohužel evropské dotace jsou momentálně nastaveny tak, že nemůžeme dostat peníze na rozšíření stávající školy. Získat je lze 

pouze na odborné učebny, což by mohl být i náš případ. Nejsme ani sociálně vyloučená lokalita, abychom měli nárok na 

příspěvek takového druhu. Takže jediná cesta je požádat krajský úřad, aby nám on sám přidělil spádovou školu. Na jejich 

odpověď teď čekáme. Jsem z toho trošku nervózní, jak to dopadne. Pokud vím, jsou školy na jih, západ i východ od nás obsazené  

a do úvahy připadá jen sever. Doufám, že to bude blíž než Mělník, jinak by byl velký problém s dopravou.  

Jak se tohle mohlo stát? Přece se dá podle počtu novorozenců spočítat, kolik bude za pár let potřeba míst ve školách.  

Myslím, že tady selhal kraj při plánování škol a rozvoji měst a prostě nepočítal s nárůstem populace. Dotace, jak jsem říkal, nám 

nedají. Takže naše děti budou někam dojíždět. Já budu trvat na tom, aby to bylo v dosahu školního autobusu, ale pokud možno i 

blíže. V případě, že to bude dál než čtyři kilometry – což nejspíš bude -  a nebude tam jezdit žádný přímý spoj, bude mít kraj 

povinnost zařídit speciální školní autobus pro naše děti. Doufám, že nám nepřidělí třeba Českou Lípu, to by byla katastrofa, 

ovšem stát se to může. 

Ještě k naší škole v Zárybech. Jedna učitelka by měla odejít, nedávno byl zveřejněný inzerát na její místo. Vy jste členem 

školské rady, která se podílí na správě školy. Jaká je ve škole právě teď situace? 

O tom prozatím nic moc nevím. Nová školská rada se sešla zatím jen jednou loni na podzim. Jenže nebyla v plné sestavě, takže se 

o ničem důležitém nejednalo.  

Jak to vypadá s rozšířením prvního stupně školy? 

Na podzim budeme žádat o dotaci na její dostavbu. Chceme první stupeň rozšířit o tři třídy tak, aby se každý ročník mohl učit  

zvlášť a nebyla to málotřídka. Je to úspornější varianta bez tělocvičny, která je teď nad naše síly, i když by se nám to do budoucna 

líbilo. Vyšlo by to přibližně na 10 milionů korun. Jenže jedna věc je rozšíření školy, druhá problém se sháněním učitelů. Není 

lehké najít lidi ochotné učit v Zárybech. 

Teď se hodně mluví o novém komunitním centru. Obec pro něj chystá novou budovu. Kde bude stát? 

Proběhne to ve dvou fázích. Komunitní centrum dostane na přechodnou dobu prostory stávajícího obecního úřadu, později se 

dočká vlastní nové budovy. Jak asi víte, obec koupila bývalý statek pana Urbana vedle základní školy. Nijak jsme to neplánovali, 

ale když zemřela původní obyvatelka statku, objekt byl na prodej za velmi výhodnou cenu. S pozemkem o rozloze dvou tisíc 

metrů čtverečních za 4,3 milionu korun to byla výborná koupě. Takže zastupitelé rychle rozhodli, že se statek koupí. Teď probíhá 

oprava bytu ve staré stodole – to je dům s okny do ulice. Úřad by se tam měl stěhoval už letos v květnu nebo červnu. Pak se bude 

na zahradě, která je součástí koupeného statku a leží vedle školního hřiště, stavět nová budova pro komunitní centrum. Moje 

představa je mít tady jakousi botanickou zahradu, jejíž součástí bude toto centrum. Nic velkého, jen přízemní bungalov s jednou 

hlavní místností o rozloze 150 metrů čtverečních plus příslušenství. Uvnitř bude probíhat program pro rodiny s dětmi, seniory, ale 

také zasedání zastupitelstva. Bude pak na samotných občanech, aby si organizovali třeba zajímavé besedy a scházeli se i jinde než 

v hospodě. O dotaci budeme žádat letos na podzim, doufám, že za rok nebo dva budeme schopní stavbu dokončit. Budovu 

současného úřadu pak pochopitelně prodáme a z výtěžku zpětně pokryjeme rekonstrukci statku. Rád bych v areálu postupně 

vybudoval jakési centrum občanské vybavenosti. Na místě staré stodoly a špejcharu, které se zbourají, vznikne multifunkční 

vícepatrová budova, kde bude doktorka, prodejna potravin, možná školka. Už teď je jasné, že místní školka nebude po výstavbě 

nových domů v obci stačit. 

 

 



 

 

 

Jak to tedy s novou výstavbou vypadá? Na konci Martinova se dokončuje deset nových domů. Jste s nimi spokojen? 

Myslím, že ty domy navzdory původním obavám nevypadají špatně. Je to moderní architektura, která se nemusí zrovna každému 

líbit, ale domy jsou velice ekonomické na provoz, hlavně vytápění, což je přínosné pro naše životní prostředí. Navíc tady máme 

mnohem kritičtější oblasti. Třeba pozemky v lokalitě „na Donu“ jsou stále zablokované jako zástava v bance. Tady jednou 

vznikne možná až sedmdesát nových domů.  Stávající parcelace pozemku se samozřejmě bude muset předělat, protože podle 

nového územního plánu obce bude minimální výměra pozemku pro stavbu rodinného domu 800 metrů čtverečních. Cílem 

zastupitelstva je udržet přijatelnou hustotu obyvatelstva v obci. O totéž budeme usilovat v dalších dvou oblastech určených k 

výstavbě, jedna se nachází na polích v Martinově, druhá v Zárybech. Samozřejmě obec tahá při jednáních s developery za kratší 

konec, ale máme štěstí, že zatím tady fungují spíš menší firmy a dá se s nimi jednat. Taky jsme se jako obec už poučili a budeme 

se snažit vyhnout jednolité zástavbě. Když pominu Don, budeme tady mít v nejbližších pěti až šesti letech kolem padesáti nových 

domů. 

Jak vlastně vzniká vize o rozvoji obce? Kdo má při plánování do budoucna hlavní slovo? 

Vše je na zastupitelích. Když to řeknu s nadsázkou, mohou tady během svého funkčního období dělat, co chtějí, když se přitom 

drží základních zákonů. Ve volbách jim pak občané dají najevo, jestli se jim to líbí nebo ne. Každý zastupitel má svou vizi, v 

rámci skupiny se to prodiskutuje a prohádá a spolu se shodneme, co uděláme. Veřejná zasedání možná vypadají jako loutkohra, 

ale na těch neveřejných, která jim předcházejí, se často hádáme do noci.  

A vaše vize obce? 

Podstatná je teď škola a školka a co nejbohatší spolkový život, tedy lidé a spolky, kteří pěstují své koníčky. Taky čistota a zeleň. 

Nové chodníky a zámková dlažba jsou sice fajn, ale nejsou zase až tak směrodatné.  

A ještě váš komentář k tomu, co je nejvíc vidět: k vykáceným stromům u Labe a čističce odpadních vod. 

Les u Labe už dávno překročil dobu své životnosti a musel pryč. Nebyl to les obecní, ale státní a Lesy ČR přistoupily k jeho 

vytěžení a následné obnově. Do dvou let tam vznikne oplocená lesní školka jako základ nového lužního lesa: vysází se duby, lípy 

a habry. Za pár desítek let to bude moc hezké místo. Je to u vody, stromům by se mělo dařit. Čistička bude hotová co nevidět. 

Vyhloubená jáma se vybetonuje, položí se potrubí do Labe, kam se bude odvádět pročištěná voda, a je to. Teď to samozřejmě 

trochu zlehčuju, realizační firmu čeká ještě hodně tvrdé práce. Kolaudace by měla proběhnout v září. Jsme trochu v prodlevě, ale 

firma mě ubezpečuje, že se to stihne. Od podzimu najedeme na zkušební provoz a pak se můžeme odpojit od kostelecké čističky. 

Bohužel zlevnění stočného slíbit nemůžu. Deset let budeme splácet úvěr, který jsme si na to vzali. 

            Jana Dresselová 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

Nabídka služeb – Studio Aurelie 

Ošetření obličeje galvanickou  žehličkou 
Depilace chloupků  voskem 

Pedikúra – základní 200,- Kč,  manikúra,  modelace nehtů 
Reiky masáže 

Ošetření obličeje galvanickou žehličkou 
Gelové nehty na nohou 

Čínská medicína  - akupresura – akupunktura 
  - baňkování 
 - moxování 

                   - masáže čínské tuiny 
                                      - obličejové akupresurní masáže 

Služba    PO – PÁ   8,00 – 17,00 hodin 
Kontakt  Pawliková Irena Záryby 1                                                                                                                                                                                                          

tel. 721988978, 777879744 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Velikonoce v ZŠ Záryby 

 Velikonoční vystoupení se konalo 10. dubna. Byl to nejteplejší den letošního jara. Sluníčko se dětem 

odměnilo za pěkné vystoupení. Básničkami a písničkami žáci přítomným hostům připomněli velikonoční 

zvyky a sílu probouzející se přírody. Vystoupení doplnila výstava výtvarných prací žáků. Mladší výtvarníci 

ztvárnili pěkné zajíce. Starší děti malovaly temperou jarní květiny na plátno. Výstavku osvěžilo osení 

s veselými zápichy. Tradiční zdobení kraslic jsme si vyzkoušeli při společné dílničce s rodiči. Velikonoční 

vajíčka děti vytvářely z keramiky, letos se jim podařil rekordní počet. Vymalovaná vajíčka jsme využili na 

velikonoční výzdobu kvetoucí vrby.  

Zajímavá byla soutěž ve vhazování vajíček do košíků. Přestože byl sluneční den, pofukoval vítr a 

vajíčka srážel opačným směrem. Rodiče i děti to nevzdali a podařilo se jim do košíku naházet 92 vajec (ze 

100 kusů). Výborný výsledek! Pochvala patří i Jolance Dresselové a Eričce Kotlanové, které doprovázely 

naše zpěváky na elektronické varhany.   S ozvučením nám pomohl pan Král, úspěšný program a občerstvení 

zajistili děti a zaměstnanci školy.  

A hodnocení na konec: Vystoupení se povedlo, účast rodičů byla velká, soutěžilo se poctivě, 

mazance nám chutnaly, sluníčko hřálo příjemně……………………. 

Těšíme se na další společnou akci.  

                                       PaedDr. Miluše Nováková  

 

   



 

 

Vítali jsme jaro  

20. 3. 2017 

 

    

 

 



 

 

DALŠÍ ZPRÁVY Z PLACHETNICE ANEB ŽABABERA INFORMUJE 

 
„ My máme príma rodiče…..“ , tak začíná známá píseň Michala Davida a vystihuje to, jací jsou rodiče 

našich námořníků, kteří  nás na naší plavbě podporují jak mohou. Tak třeba díky tatínkovi Ondráška 

Znamenáčka, děti  vědí, jakou práci dá lodnímu kuchaři připravit pizzu. Maminky Edíka Podskalského 

a Izabelky Janouškové společně s dětmi v lodní kuchyni tvořily muffiny. Jak se chovat k malému 

miminku, si námořníci vyzkoušeli při návštěvě maminky od Anežky Pirklové. Na druhé palubě se měli 

možnost seznámit s výrobou papírových origamů od maminky Filípka Nováka. Jak vzniká divadelní 

představení, nám přiblížila maminka Barunky Hrabánkové se svými kamarády. 

Poslední návštěvou na naší lodi byla maminka Sebíka  Bacovkého, která s námořníky vytvářela krásná 

přáníčka a květinová vejce na velikonoční jarmark, který jsme zažili na květinovém ostrově, kde jsme nyní zastavili. Naši rodiče 

jsou nejen príma, ale zjišťujeme, že umí spoustu zajímavých věcí, které se nám mohou na naší plavbě hodit. 

Kromě toho, nám rodiče pomáhají udržovat a vylepšovat vzhled naší lodi a jejího okolí. Venkovní prostory Žababery se díky 

pomoci rodičů při jarní brigádě, která byla vyhlášena v týdnu od 27.3. do 31.3. úplně rozzářily: krásně vyčištěné jezírko, upravená 

a uhrabaná zahrada se začíná příjemně zelenat, stromy a keře jsou okopané a ostříhané, z odplevelených záhonků a skalky pyšně 

vystrkují květy různé rostlinky. Ani to ještě není vše. Naši závodníci na motorkách a koloběžkách mohou využít vyčištěné dráhy a 

také do vyčištěného altánu si můžeme jít s radostí hrát. Oba domečky jsou opravené a na palubě také přibyl hmyzí domeček. Loď 

Žababera působí již z dálky veseleji díky barevnému nátěru jejího oplocení, které se pomalu podle časových možností a  

povětrnostních podmínek dokončuje. Kdo nám s tím vším pomohl? No prostě máme príma rodiče. Z přístavu nám přijeli pomoci 

někdy i celé rodiny. Moc si jejich pomoci vážíme, protože chtějí, tak jako my, abychom se na palubě cítili dobře. Naše 

poděkování patří: manželům Hrabánkovým, paní Novákové Lence, paní Rejškové, manželům Ročkovým od Terezky a Vojtíka, 

panu Nollovi, paní Dresselové, paní Herclíkové a Havelkové, paní Ročkové Márii, paní Schutzové, paní Kuchařové, paní 

Kotalíkové, manželům Bačovým, manželům Faltusovým, paní Janouškové a paní Podskalské, paní Krahulcové, celé rodině 

Králových, paní Studené, paní Novákové Monice  a celé rodině Pirklových. Jak sami vidíte, podpora z rodinných přístavů je 

veliká a my si jí nesmírně vážíme. Ostatní rodiče, kteří se nemohli zúčastnit na této akci, využijí při jiné příležitosti, jak nás 

podpořit.  

Například před Velikonocemi v úterý, po tom co nás navštívil dopoledne velikonoční zajíček, jsme uspořádali na školní zahradě 

velikonoční jarmark. Kromě našich výrobků, se sešlo ještě spousta zajímavých věcí z domácích přístavů a prodávání naše 

námořníky velice bavilo. 

Výtěžek z jarmarku nás velice překvapil, 7.495Kč jsme uložili na účet dětí. Protože se domníváme, že byhom se měli rodičům 

nějak příjemně odvděčit, chceme uspořádat na konci června společný výlet pro námořníky a jejich příznivce z rodinných přístavů. 

O tom, zda se nám výlet vydařil, o dalších akcích a o návratu do přístavu zase příště.  

Mezi tím však budeme připravovat některé naše námořníky na  plavbu na jiné lodi a na jejich místa bude potřeba přijmout nové 

členy posádky, kteří čekají v přístavu. Na naší palubu je zveme s jejich rodiči k zápisu ve dnech 10. a 11.května 2017 (konkrétní 

informace jsou podány na přiloženém plakátu.) Věříme, že i s nově vybranými členy posádky a jejich rodinami si budeme 

rozumět stejně dobře, jako se současnými. Naši palubu krášlí spousta rostlin od dětí a my doufáme, že i při letošním dubnu= 

měsíci rostlin, nějaké nové získáme . Jednou je již nový rododendron od paní Herclíkové před vchodem u Berušek. Přislíbenou 

máme i bylinkovou zahrádku. Na záhoncích již máme zaseto a z každé nové rostlinky máme opravdu radost. 

Na přiložených fotografiích se můžete podívat  jak umíme prodávat na jarmarku, jak nás navštívil zajíček  a nebo na divadelní 

společnost, jak probíhalo krášlení paluby, pokud byste chtěli vidět i ostatní fotky z činností během dne nebo z hasičských závodů, 

podívejte se na naše stránky - www.materskeskolky.cz. Zbývají nám poslední 2 měsíce plavby a věříme, že si je pořádně užijeme. 

  Ať nám všem do dalších dní svítí a hřeje sluníčko, přeje posádka školkové plachetnice Žababera. 

 

 

 

 



 

 

 

(Neotištěná zpráva v minulém Zpravodaji z přístavu z podpalubí  Žabek) 

 

„Posádka Žabek vyplula za příznivého větru 1.září na cestu za dobrodružstvím. Ještě než loď přistane u vytoužených břehů, 

posádka nelení a pracuje vždy tam, kde je potřeba. Abyste tomu, milí dospělí, rozuměli, připomínám, že se letošek ve třídě Žabek 

pod vedením kapitánů Radky a Martiny nese ve znamení plavby po dalekých krajích. Při cestě námořníci rozvíjí své  znalosti a 

dovednosti o souvislostech zeměpisného a sociálního světa. Jak důležité pro dnešní globální dobu! Námořníci už navštívili 

Barevný ostrov, Zářící ostrov a Ledový ostrov. Seznámili se s tamními obyvateli, zvířaty a přírodou. Pochopili, že existují lidé 

různých barev pleti, s různými zvyky, že jejich život ovlivňuje podnebí jiné, než v naší části země, dorozumívají se jazyky, 

kterým nerozumíme, ale můžeme se je naučit! Poznávají život „jinde“ a učí se vnímat svět v souvislostech.  

Již druhým rokem posádka Žabek pracuje a učí se metodou „Začít spolu", která přirozeně rozvíjí určitou individuální dovednost  - 

něco zahrát, něco namalovat, vymodelovat, vyrobit, něco dramaticky představit, něco napsat a spočítat, ale rozvíjí i porozumění, 

spolupráci, plánování - tedy důležité sociální dovednosti. Děti utvoří pracovní skupinky, které se obměňují, dostanou úkol a k jeho 

vyřešení musí dospět společně. Je pro ně nezbytné, aby si mezi sebou samy dohodly postupy a uvědomily si, společnou 

zodpovědnost za správné vypracování úkolu. Děti dostanou podnět, učí samy sebe, hovoří o tom, co vytvořily, obhajují svá řešení, 

sdílejí společně neúspěchy.  

Jsem přesvědčena, že úkolem mateřské školy je v první řadě podporovat a rozvíjet osobitost dítěte ve společnosti - dětském 

kolektivu. Dodávat mu naději, budovat jeho sebedůvěru, naučit dítě přijímat neúspěchy a motivovat ho k poznávání vlastních 

možností, respektovat ostatní a vnímat potřebu respektu k vlastnímu já. Podporovat vyjadřování citů, emocí, soucitu a orientovat 

se v konfliktu, relaxovat. Na biflování a ostré lokty bude v životě času dost! 

Občas sice přijde bouře, člověk si sem tam sáhne na dno, někdy je třeba vyhodit kotvu a zastavit se, ale záchranný kruh a zkušený 

kapitán s kormidelníkem to všechno jistí - aby se loď nerozbila o skaliska. Toto jsou zážitky Julie z mateřské školy. 

Naše dcera letos opustí mateřskou školu a v září nastoupí s aktovkou na zádech na úplně jinou loď. Věřím v její osobnost- má 

dobrý základ ze Žabek. Ale kapitáni, netruchlete nad ztrátou zkušeného důstojníka! Za rok a půl nastoupí na palubu plavčík 

Mariana!   

 

Ahoj všem na palubě,  Radka Faltusová- maminka Julie a Mariany“ 

 

S pozdravem z plavby „dobrý vítr všem“ se pro tentokrát loučí posádka školkové lodi „Žababera“. 

 

 

 

 



 

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA  ZÁRYBY, 

 PŘÍSPĚVKOVÁ ORGANIZACE 
 

VYHLAŠUJE ZÁPIS K PŘEDŠKOLNÍMU  

VZDĚLÁVÁNÍ. 
 

Podle školského zákona č. 561/2004 Sb.§ 34,odst.2  ředitelka MŠ Záryby, 

příspěvková organizace oznamuje, že zápis dětí pro školní rok 2017/2018 

                        proběhne ve dnech :    

 

             -  středa 10.5.2017 a čtvrtek 11.5.2017    

 

- vždy  odpoledne od 14:30 do 16:30 hod v nové budově Mateřské školy 

            Záryby, příspěvková organizace. 

 

 

          K zápisu přineste: - vyplněnou  žádost  dítěte ( tiskopis je k vyzvednutí 

         v mateřské škole od  pondělí 17.4.2017), rodný list dítěte, občanský průkaz 

         zákon. zástupce a očkovací průkaz dítěte. 

 

           Zápis bude proveden  za přítomnosti zapisovaného dítě! 

           (důvodem je porovnání zralosti dítěte k nástupu do předškolního zařízení) 

 

           Kritéria pro přijetí dětí k předškolnímu vzdělávání: 

             V případě, že bude počet žádostí o přijetí vyšší než počet volných míst, bude  

           ředitelka školy rozhodovat podle kritérií, které budou zájemcům předána při  

           zápisu v písemné podobě. 

 

                   V Zárybech  30.3..2017                                                                       Radka Blanárová 

                                                                                                                          ředitelka MŠ 

 

 

 

 

 

 



 

 

JARNÍ AKTIVITA U MLADÝCH SOPTÍKŮ: 

 Po úspěchu v Libišské sokolovně v únoru, odkud si přípravka přivezla medaile, následovala příprava na první závody 

venku a to závody překážek jednotlivců. Ještě před samotnými závody se mladí Soptíci  zúčastnili dalších dvou akcí – pomáhali 

dospělým  hasičům při železné neděli, přestože bylo počasí v tento den velmi nepříznivé. Další součinnost projevili také při 

brigádě na přípravě tréninkové překážkové dráhy u fotbalového hřiště. O pomoc při této akci jsme tentokrát požádali také rodiče 

našich Soptíků a byli jsme velmi mile překvapeni kolik se jich sešlo, aby nám pomohli, přestože se o brigádě dověděli až na 

poslední chvíli. Nebýt této pomoci, určitě by se nám nepovedlo tuto akci realizovat až do konce a nebo by nám to trvalo mnohem 

déle. Rádi bychom všem, kteří nám pomohli, moc za jejich aktivitu poděkovali, velice si jejich pomoci vážíme. 

Vytvoření překážkové trati nám pomohlo s tréninkem na závody 60m překážek jednotlivců, které se uskutečnily týden před 

Velikonocemi v Chlumíně. Všichni závodníci se moc snažili a bylo to také vidět i na jejich umístění, které bylo opravdu nad 

očekávání pěkné.(viz přiložené foto) Také jsme přivezli 3 medaile. Za třetí místo si ji přivezl David Škop a za první místo ve své 

kategorii to byli Sebastián Bacovský a Sára Schützová.  

Před Velikonocemi jsme si odpočinuli a po nich následovala příprava na další závody. Jenže dubnové počasí je nevypočitatelné a 

z jarního se změnilo na zimní,  byl to důvod ke zrušení a odložení závodů štafet na Mělníku. Jsme rádi, protože budeme mít víc 

času na přípravu. Další akce, na které se jistě  s vámi uvidíme, jsou blížící se čarodějnice – těšíme se na viděnou mladí Soptíci a 

jejich vedoucí. 

 

PS.: 

Těsně před Velikonocemi v pátek 14.dubna 2017 se uskutečnila volební schůze naší SDH, neboť bylo potřeba zvolit nové 

obsazení výboru SDH. Po získání všech kladných hlasů přítomných členů jsem se stala starostkou místního sboru. Emoce 

zapůsobily a já jsem trochu opomněla přítomným poděkovat za jejich důvěru, a proto bych to ráda tímto způsobem napravila. Za 

své zvolení  všem touto cestou dodatečně děkuji . Budu se snažit svou funkci vykonávat zodpovědně a ku prospěchu naší 

organizace. 

  S pozdravem  ohni zmar, nově zvolená starostka SDH Záryby Radka Blanárová. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Maškarní rej navštívilo skoro sto dětí 

   První březnovou neděli nebylo venku moc hezky, zato v sokolovně to žilo. Nadšeně se tančilo, soutěžilo a 

řádilo. Zpočátku to sice vypadalo, že se dětem nebude chtít z domu, ale po půlhodince už bylo plno: na 

dětský karneval dorazilo bezmála sto malých Zárybáků a Martinováků. A většina z nich byla poctivě 

zamaskovaná. Po dlouhé době nebavil děti profesionální klaun, ale spanilé princezny. Pokud jste nás 

nepoznali, ty princezny jsme byly my, zárybské matky a babičky, a moc se nám to s vámi líbilo. O zábavu se 

staral taky jeden tatínek, který z pódia pouštěl písničky a akci nazvučil svojí technikou. Díky všem rodičům, 

že se svými ratolestmi dorazili, a hlavně díky všem dětem, že s takovou vervou soutěžily: běhaly po 

novinách, vyráběly mumie, tančily s míčky mezi hlavami nebo podlézaly záludně nízkou překážku. Takže 

nám zachovejte přízeň a příští karnevalovou sezónu zase dorazte. Bude stejně dobrá nebo ještě o chlup lepší. 

Na fotkách vidíte, jak nám bylo hezky. 

           Jana Dresselová 

 

 



 

 

 

KOMUNITNÍ CENTRUM ZÁRYBY 

INFORMUJE 

 

 

  Komunitní centrum Záryby má za sebou spoustu práce, tedy především té přípravné, která zatím není vidět, 

ale už v létě se začně naplno zúročovat.  

 

V srpnu, v týdnu 7.-11.8., organizujeme příměstský tábor. První skupina je již zaplněna, ve druhé jsou ještě 

nějaká místa, která už ale – abychom naplnili podmínky grantů, který využíváme - nabízíme pouze dětem 

prvního stupně ZŠ. Cena pro školáky je 1000Kč.  

 

Od září chceme v Zárybech začít nabízet dopolední hlídání dětí, především těch, které ještě nechodí do 

školky. Nebude se jednat o dětskou skupinu, která musí ze zákona splňovat poměrně přísná kritéria. Máme 

představu skupinky o cca 4-5 dětech, které se budou přihlašovat předem na každý nabízený termín hlídání. 

Během prvních zkušebních měsíců budeme tuto službu nabízet dvakrát v týdnu. Postupně se nabídka upraví 

dle poptávky. Pro více informací nás již teď můžete kontaktovat na kczaryby@seznam.cz.  

V říjnu chystáme seminář s názvem Jak vychovávat chlapce a nepřijít o rozum.  Povede jej Mgr.Vlaďka 

Bartáková, psycholožka a matka 4 synů. Seminář vznikl z poptávky rodičů, je veden již několik let a stále je 

velmi populární. Bývá završen smrští otázek, které lektorka vždy ráda zodpoví. Je určen pro rodiče synů 

všech věkových kategorií. 

V letních měsících budeme investovat spoustu energie do přípravy prostor – budovy současného obecního 

úřadu. Nepůjde o velkou rekonstrukci, spíše o úpravu prostor tak, aby z nich byla hezká herna pro menší děti 

a klubovna pro setkávání, kroužky a přednášky. Jádrem našeho spolku jsou 4 ženy-matky od dětí, které po 

celou dobu dělají všechny přípravy dobrovolně, bezplatně. Děláme to rády, protože věříme, že svůj čas 

investujeme do rozvoje zárybské sousedské komunity. Pro úpravu prostor ale budeme potřebovat pomoc. 

Rádi bychom tímto tedy oslovili možné podporovatele i sponzory.  

Naše aktivity a aktuality můžete sledovat na www.kczaryby.cz či na našich facebookových stránkách 

Komunitní centrum Záryby. Heslem našeho spolku je: všichni jsou zváni.  

 

                                                                                                                          Za KC Záryby 

                                                                                                                          Klára Pirklová 

 

 

 



 

 

ZE ZÁRYB NA OKRUHY 

 

BRANNÁ 10.-11.9.2016 
 

Letošní skvěle rozjetou sezónu jsme si zpestřili účastí v závodě historických motocyklů v Branné v Jeseníkách 

na našem nejkratším přírodním okruhu (2 km) v termínu 10.-11.9.2016. Tyhle závody se nehodnotí podle pořadí v cíli, 

což spousta příznivců nedokáže pochopit 😊, ale podle pravidelně zajetých kol. Vyhrát může vlastně i ten 

nejpomalejší.., jenže co by to bylo za závody, kdybych nesoupeřil s časem… Počasí v těchto končinách touto dobou 

nesvědčí motocyklovým závodům, ale loňský rok se nad míru vyvedl. Slunce nás sledovalo celý víkend, takže hurá do 

tréninku. 

V sobotu ráno jsem si po roce dal lehčí seznámení s tratí a v závěru tréninku už se jela „kudla“. Do odpolední 

části sobotního dne jsme s mechanikem a manažerkou Kristýnou změnili nastavení převodu, což jistě přispělo k zajetí 

3.místa v tréninku a nedělní start z první řady. Sobota tedy vynikající a výsledek byl dobrým základem pro nedělní 

závod. 

V neděli dopoledne mě na trati opět přivítalo slunce a skvělá divácká kulisa. Zaváděcí kolo, pak zahřívací a už 

jen čekat na pokyn ke startu – tady se startuje s motorem v klidu a protože nemáme startér, každý si motorku musí 

rozstrkat – klasický start z let minulých. 

V první zatáčce je vždy nával. Pohyboval jsem se kolem 8.pozice a tak do půlky okruhu se toho moc předjet 

nedá. Je to úzké a klikaté mezi domy. 

Průjezd cílem 1.kola zhruba 6.místo, v 

nájezdu do kola třetího už jsem byl 

čtvrtý. A to až do třetí, levotočivé 

zatáčky, kde jsem se poroučel vlastní 

blbostí k zemi…holt kdo chce příliš, 

nemá nic. Do zatáčky to byl slušný 

nájezd v pěkném náklonu, ale výjezd byl 

příliš razantní. Místo bedny v cíli, jsem 

do depa přitlačil poničenou Hondu. 

Jezdec byl nezraněn (naražené rameno). 

A to mě hned příští víkend čekal 

rozhodující závod o konečné pořadí 

sezóny 2016. Drobné šrámy se mi 

povedlo opravit ještě na místě, no a 

zbytek až doma. Ono to půjde…, musí!  

 

Pozn. jezdce – toho třetího před sebou už jsem měl na dosah… 

 

  

DYMOKURY 17.-18.9.2016 
 

Třetí zářijový víkend loňského roku nás zavedl do nedalekých Dymokur u Městce Králové. Závodní depo 

bylo totálně plné a atmosféra jako vždy parádní. Tak trochu neplánovaně jsem dostal nabídku od svého německého 

kamaráda, abych zde jel závod i s jeho motocyklem Kawasaki ZZR400 ve třídě supersport. Zvažoval jsem to jen 

chvilku, nakonec jsme si plácli. Na víkendový odpočinek to tedy nevypadalo. Bylo co dělat, hlavně si zvykat na úplně 

jinou techniku a navíc na našem úplně nejrychlejším přírodním okruhu, kde motorky třídy nad 600ccm dosahují 

průměrné rychlosti 195 km/hod. Ne, není to překlep, je to takovej fofr! 

 

 

 



 

 

 

 

 

Opět to byl stejný scénář, sobota byla tréninková. V Klasicích s 

Hondou ráno 3.čas, odpoledne propad na čtvrté místo se ztrátou 0,008 sec. na 

třetího. To byl jasný předpoklad k nedělnímu souboji o třetí pozici! Se 

zapůjčenou Kawasaki jsem si vyjel velice pěkné 6.místo, se kterým byl 

majitel motorky spokojený. Tohle je úplně jiná technika, než se kterou jsem 

zvyklý jezdit. Všechno funguje jak má, podvozek sedí, brzdy brzdí,… 

zkrátka nuda. Ale ono to tak nudné samozřejmě není. 

 Je to však veliký rozdíl 

v technice, kterého je 

potřeba naplno využít. 

Sobota se povedla bez 

problémů k naší 

spokojenosti, kde bylo 

zaděláno na celkové druhé 

místo v šampionátu. 

Pokazit náladu nám všem 

měl předpovídaný vytrvalý 

déšť. Ono v neděli vlastně 

pršelo všude, naštěstí jen ne 

v Dymokurech. 

 

Celou sezónu jsem ty starty nějak nezvládal, ale teď, při 

posledním závodě se to povedlo! V první pravé zatáčce třetí, pak v 

průběhu závodu pokles o jedno místo a nakonec po souboji „kolo na 

kolo“ dojezd do cíle na bedně – třetí. To dalo v součtu celé sezóny 

2016 celkové druhé místo v přeboru ČR, za které jsem vděčný a 

podařilo se mi dokázat, že to co dělám, má smysl.   

 

   

V  druhém závodě ve třídě supersport to pro mě bylo krásné svezení a získávání nových zkušeností a zážitků. 

Do cíle jsem nakonec dojel na 8.místě. 

 

Můj dík patří všem doma, protože bez nich by to 

nebylo ono a taky všem, kteří mě podporují a jdou do 

toho se mnou!  

 

                Přes zimu si „odpočinu“ a 21.- 24.dubna 2017 

začínáme na Jarní ceně v Brně na autodromu.    Přijeďte 

se podívat na pěkné závody a podpořit nás. 

 

Pavel Novák, #89 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Dne 18.3.2017 se pořádala brigáda z řady dalších činností SDH Záryb a to sběr kovového odpadu.   Sraz 

na tuto akci byl v 9:00 u místní hasičárny. Náladu po ránu nám nezkazilo ani tak počasí, jako spíše lapkové, 

kteří se pokoušeli ukrást pro nás připravený železný šrot. Během dne se potom počasí trošku umoudřilo a tak 

jsme v pohodě nasbírali dva plné kontejnery . Na tuto akci tak, jako vždycky, přišla velká většina členů SDH 

a všem, kteří se účastnili patří náš dík. Sběr splnil hned dva účely. Jedním bylo naplnit naší nově zřízenou 

kasu, tak abychom mohli pro naše občany pořádat různé akce a druhým pak dobrý pocit, že jsme pomohli 

,,uklidit“ naší vesničku.                                                                          

                                                                                                                         Bc. Michal Kutílek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

MOTOCLUB  

FREE RIDERS 

Pořádá v sobotu 20. května 2017 

BABETTA TOUR do Pece pod Sněžkou 

Výjezd bude v 8:00 ze Zárybské klubovny 

 

 

Dotazy a informace: 602 383 029, Milan Novák prezident klubu  

 



 

 

 

Zárybští nohejbalisté se představují 

        Mirka Blanárová, vedoucí družstva 

  Ráda bych Vás, čtenáře Zpravodaje a občany Záryb a Martinova, informovala o dalším sportovním celku v naší obci. 

Stalo se jím nohejbalové družstvo TJ Záryby, které zatím administrativně funguje pod fotbalovým oddílem, ale do 

konce roku by se mělo stát samostatným oddílem sdruženým v TJ Záryby. 

Velice ráda bych poděkovala všem funkcionářům TJ Záryby a fotbalového oddílu za pomoc při zahájení naší činnosti. 

Zvláštní poděkování patří panu Jaroslavu Burešovi, který v loňském roce zajistil výstavbu nohejbalového kurtu, naší 

nedobytné domácí tvrzi, a také Danu Krulichovi, jenž přišel se samotnou myšlenkou založit oddíl a přihlásit se do 

pravidelné nohejbalové soutěže. 

V realizačním týmu nohejbalového družstva jsme celkem čtyři. Já mám z pozice vedoucí družstva na starosti 

komunikaci s hráči, organizaci zápasů na hřištích soupeře a další záležitosti. Role trenéra se ujal Jirka Sládek starší, 

který do tréninků i zápasů přináší zkušenosti z ligových i regionálních nohejbalových soutěží. 

Jirka Sládek mladší si díky zkušenostem ze svého dřívějšího působení v sekretariátu Českého nohejbalového svazu 

vzal na starost administrativu a hospodaření naší nohejbalové skupiny. A čtvrtým do party je pak Dan Krulich, který 

předává informace o nohejbalovém dění vedení fotbalového oddílu a pomáhá tam, kde je to nejvíce třeba. 

Družstvo má na soupisce celkem 15 hráčů, dalších cca 10 nohejbalistů se účastní tréninků nepravidelně dle svých 

časových možností. Trénujeme každou neděli od 16 hodin na víceúčelovém kurtu u fotbalového hřiště. Jsou mezi 

námi rekreační hráči, nohejbalisté se zkušenostmi z ligových soutěží a nechybí ani ženy nohejbalistky. Myslím, že se 

vytvořila fajn parta, které se bude dařit. Pokud by vás nohejbal zaujal, určitě se můžete přijít na náš trénink podívat a 

tento tradiční český sport si vyzkoušet. 

Družstvo se přihlásilo do Okresní nohejbalové soutěže Mladá Boleslav, v níž se utká celkem 8 oddílů. Hraje se 

klasickým systémem každý s každým (doma a venku). Celkem tedy letos odehrajeme 14 soutěžních zápasů. 

PRVNÍ DOMÁCÍ UTKÁNÍ 

TJ ZÁRYBY vs. NK BOSEŇ  

Úterý 2. května od 16:30.  

Přijďte se podívat a povzbudit zárybské nohejbalisty! 

Další domácí utkání: 

16. května 16:30 TJ Záryby  Benátky nad Jizerou 

30. května 16:30 TJ Záryby TJ Semčice „C“ 

13. června 16:30 TJ Záryby NK Bakov nad Jizerou 

27. června 16:30  TJ Záryby Sokol Bradlec 

Mirka Blanárová, vedoucí nohejbalového družstva TJ Záryby 

 

 



 

 

 

Obec baráčníků Záryby 

 

 

Počet obyvatel naší obce se postupně zvyšuje. Stěhují se k nám nejen noví občané, ale zůstávají tu i dospělí 

starousedlíci. Poklidný vesnický život je pro ně tou správnou volbou. Ruch a anonymita větších měst je neláká a raději 

budou dojíždět několik desítek minut za nákupy a za prací. Vždyť i na vesnici se sem tam něco děje. Ne každý se chce 

aktivně podílet na akcích pořádaných našimi spolky, ale určitě se většina z nich ráda zúčastní a pobaví se. Ať už jsou 

to tetičky a sousedé, nebo nikoli. Dříve než Vás pozvu na zárybskou Májovou zábavu, chtěla bych Vám představit 

další významné členy konšelstva naší baráčnické obce. 

Nejvýznamnější a nejaktivnější člen konšelstva, statutární orgán  a nejvyšší představitel každé obce je rychtář 

či rychtářka. Mária Ročková byla zvolena na tento post před 18 lety, 10. dubna 1999. V té době měla Obec baráčníků 

v Zárybech 25 členů. Rychtářka řídí slavnostní výroční zasedání, ale i zasedání konšelstva, usměrňuje práci konšelů, 

dbá na dodržování regulí a platných vnitřních předpisů.  

Naše rychtářka si dokáže získat svým jednáním respekt u ostatních členů a její pracovitost a vytrvalost je 

obdivuhodná. Nezahálí a koná. Nehledá výmluvy, proč něco nejde, ale snaží se najít cestu, jak dát věci do pohybu a 

uskutečnit je. Její osobnost určitě přispěla k tomu, že naše baráčnická obec čítá k dnešnímu dni 103 členů.  

Soused, který by měl být pravou rukou rychtářky a měl by ji v případě potřeby zastoupit, je místorychtář. Dle 

stanov se má jednat o zkušeného, důvěryhodného a klidného člověka, umírněného ve vystupování a v jednání se 

členy. Tuto funkci již několik let skvěle zastává Jiří Kutílek. 

Dovolte mi ještě jednu krátkou zprávu: Veleobec baráčnická nabízí pro své členy i nečleny letní rekreaci 

na „Baráčnické zotavovně“ v Černovicích u Tábora. Bližší popis objektu a okolí najdete na http://www.baracnici-

tnv.cz/letni_rekreace/  Podrobnější informace získáte také od místorychtáře Jiřího Kutílka na Obecním úřadě 

v Zárybech. 

A teď už slibovaná pozvánka:  

 

 

Májová zábava 

 se koná v pátek 12. května 2017 od 20 h v místní sokolovně. 

Zahraje kapela pana Zahradníčka a předtančení předvedou orientální tanečnice. 

Vstupné 100 Kč. Těšíme se na Vaši účast. 

Sál budeme připravovat ve čtvrtek 11. května od 19 h a uvítáme každého pomocníka. 

 

Petra Imlaufová, tetička vzdělavatelka 

 

 
 

http://www.baracnici-tnv.cz/letni_rekreace/
http://www.baracnici-tnv.cz/letni_rekreace/


 

 

 

 

ŽIVOTNÍ   JUBILEA 

 

V měsíci únoru, dubnu a květnu oslavili a oslaví své významné životní jubileum 

70 roků                                                                                        18.2. Pavel Wirth 

                                                                                                     22.5. Vladimír Vegricht 

                                                              

 

81 roků                                                                                        13.4. Jiří Zlatohlávek 

 

82 roků                                                                                        29.4.Naděžda Sýtková 

 

84 roků                                                                                        30.4. Marie Zlochová 

 

85 roků                                                                                        12.4. Jaroslav Pícha 

 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

 

NAROZENÍ  MIMINEK 

V měsíci lednu se rodičům Lucii Hamplové a Rostislavu Chorváthovi narodil syn Ondřej. 

V měsíci únoru se rodičům Kateřině Krejčové a Matěji  Pejsarovi narodila dcera Elisabeth. 

V měsíci únoru se rodičům Veronice Podroužkové a  Martinovi  Ondřichovi narodila dcera Barbora.   

V měsíci únoru se manželům Lence a Petrovi Cíglerovým narodila dcera Julie. 

V měsíci březnu se rodičům Zuzaně Kunstové a Patrikovi Vackovi narodila dcera Anna. 

V měsíci březnu se manželům Veronice a Robertovi Ondřichovým narodil syn Kryštof Robin. 

Malému Ondrovi, Eli, Barborce, Julince, Aničce,  Kryštufkovi a jejich rodičům přejeme hodně radosti a lásky. 

        

   Dne 11.dubna 2017 uplynulo právě 20let od úmrtí  našeho  drahého  tatínka, dědečka a  pradědečka  pana  

Václava  Šíly. Byl to  aktivní fotbalista a  také hasič. Kdo jste jej znal věnujte mu s námi svou vzpomínku.   

                            Děkujeme  dcera  a vnučka s rodinou. 
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